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INTERPELACJA

W sprawie pisma mieszkańców ulicy Kiedrzyńskiej dotyczącego przebUdowy
skrzyżowania al. Armii Krajowej z ul. Kiedrzyńską.

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwróci|i się do mnie mieszkańcy u|icy Kiedrzyńskiej 97 z prośbą o pomoc oraz

moz|iwoŚć przeana|izowania przebudowy skrzyŻowania a|. Armii Krajowej z u|.

Kiedrzyńską tak aby była ona jak najmniej uciąz|iwa dla osób tam zamieszkujących.

Cieszy mnie, iŻ przebudowa stanie się faktem bo obecny stan już dawno

prosit się o zmianę a|e trzeba tu rowniez pamiętaĆ o mieszkańcach.

Projektowana inwestycja przygotowana przez biuro projektowe Koma na

zlecenie MZD|T w Częstochowie obejmuje przesunięcie w|otu u|icy Kiedrzyńskiej

o około 50m w kierunku południowym, rea|izację ronda oraz zaś|epienie obecnego

w|otu w A|eją Armii Krajowej. Jak przekonują mieszkańcy wiąŻe się to z rea|izacją

trzech pasów ruchu z zatoką przystanku autobusowego niemal pod samymi oknami

w zachodniej ściany budynku (z mapy wynika, Że w odległości 17m od okien)

i rea|izac1ą ronda w od|egłości jedynie 13 m od połnocnej Ściany budynku, pod

samymi oknami |okatorów mieszkań naroznych' Ponadto, zgodnie z przedstawionym

rozwiązaniem, pozbawieni zostaną bezpośredniego Ąazdu z ulicy Kiedrzyńskiej

do ich budynku; z koncepcji wynika, Że dojazd ma byÓ moz|iwy wyłącznie popzez

drogę wewnętrzną i objazdy sąsiednich budynkÓw (Kiedrzyńska 95).

W planach równiez ujęta jest całkowita wycinka zieleni wysokiej a ta z kolei

chroni od strony pÓłnocnej b|ok przed hałasem i zanieczyszczeniem. Dotychczas ten

budynek, pomimo |oka|izacji najb|izej skrzyzowania u|ic i przystanków komunikacji

miejskiej ze wszystkich b|oków osied|a, był całkiem nieŹ|e chroniony przed



uciązliwościami poprzez pozostawienie ochronnego pasa zie|eni, w tym zie|eni

wysokiej i cofnięcie w stosunku do A|eiArmii Krajowej'

Jak przekonują mieszkańcy nie moina dopuścić do tego by usprawnienie

ruchu samochodowego chociaż jest bardzo ważne i tu wszyscy na pewno są w pełni

zgodni a|e nie tylko i wyłącznie kosztem przeniesienia ruchu pod okna tychze

mieszkań'

Stąd zwracam się z uprzejmą prośbą o moz|iwość ujęcia próśb tychze

mieszkańców i pochy|enie się jeszcze raz i dopracowanie tak by ta inwestycja nie

stała się ty|ko i wyłącznie przek|eństwem oko|icznych mieszkańców, którzy będą

mieszkać W samym centrum tego skrzyzowania.

Proszę o moż|iwość wyznaczenia terminu spotkania d|a tychze mieszkańców,

w których równieŹ jako mieszkaniec dzielnicy Tysiąc|ecie chciałbym wziąć udział'

W załączeniu przekazuję również skan imiennej |isty 90 mieszkańców

sprzeciwiających się inwestycji w tej formie.

Z powaŻaniem
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